



Zhejiang Meibao Industrial Technology Co., Ltd. (Originally Hangzhou Meibao Furnace Engineering Co., Ltd.), is a technology professional company specializing in factory planning, process design, equipment manufacturing, installation, commissioning service and training for the complete sets of daily chemical production line, energy equipment and so on. There are almost 120 professionals in R&D, design, manufacturing, installation and after-sales in our company. We have the modern manufacturing factory and our company is a "National Hi-tech Enterprise", is the member of CCIA Professional Committee of Technical Equipment, have the license of import-export. What's more, Our company has a perfect R&D system, QC system and professional constructing team. We have been awarded certification of

About us | 关于我们

浙江美宝工业科技股份有限公司(原杭州美宝炉窑工程有限公司), 是一家集日化成套生产线及能源装备等工厂规划、工艺设计、设备制造、安装、调试、服务、培训为一体的科技型专业公司。公司现有研发、设计、制造、安装、售后等专业人员约120名。拥有现代化的生产制造工厂。属国家“高新技术企业”, 是中国洗协技术装备专业委员会成员, 拥有进出口业务自主权。公司拥有完善的产品研发体系、质量管理体系及专业的工程施工队伍。通过了ISO9001国际质量管理体系认证。公司多项技术和设备已申请国家发明和实用新型专利。

公司可提供洗衣粉产量5000~250000吨/年和液洗产量5000~250000吨/年成套生产线的规划、设计、制造、安装、调试和培训。工艺配置从简单人工操作到中央计算机集中自动化控制。承接技术咨询和老线改造工程技术服务。公司已为国内外多家公司成功设计配套了洗衣粉、液体洗涤剂、湿法泡花碱、固体泡花碱等成套生产线。同时公司可根据用户需要提供各种适应市场的产品配方。配套提供产品生产所需的原料。

公司可根据客户需要配套提供液体泡花碱和固体泡花碱生产线的设计、制造、安装、调试、培训。

公司能源设备方面, 主要设计制造多种专用工业炉窑, 包括直接式热风炉、换热式热风炉、生物质热风炉、燃油燃气热风炉、蓄热室废气燃烧炉等。并已成功应用于化工、化肥、饲料、建材、医药、食品、冶金等产品的生产线。

公司产品已被联合利华公司、印尼P.T.WINGS SURYA公司、印尼PT. PACINESIA CHEMICAL INDUSTRY公司、巴基斯坦Ittehad Chemicals Ltd公司、新加坡国际胶业公司、美国P&G公司、德国汉高公司、纳爱斯集团、广州立白集团、青海盐湖元通钾肥公司、中阿化肥有限公司、中化开磷集团、国投新疆罗布泊钾盐有限责任公司、中石化南京工程公司、青海中信国安科技有限公司、云天化集团、多氟多股份公司、燕京啤酒集团等众多知名厂家的生产线上使用。并远销越南、印度、老挝、缅甸、印尼、巴基斯坦、泰国、坦桑尼亚、加纳、牙买加、赞比亚、多米尼加、安哥拉等国家。

公司秉承“以人为本、科技创新、尊重自然、合理利用、持续发展、造福社会”的经营理念, 永远为国内外客户提供先进的技术, 一流的产品, 优质的服务。我们始终坚持以带给客户更多利益和保障的同时也为我国资源的可持续发展和人类生活的改善贡献自己的一份力量。

ISO9001 quality management system. A number of technology and equipment has applied for national invention and practical patent.

We can provide planning, design, manufacturing, installation, commissioning and training of complete production line, detergent powder output capacity at 5000~250000 tons/year and liquid detergent output capacity at 5000~250000 tons/year. The configuration process from simple manual operation to central computer centralized control automatically. We also provide technical consultation and reconstruction services of old lines and have successfully designed and supported such production line as detergent powder, liquid detergent, wet sodium silicate and solid sodium silicate for many companies at home and abroad. At the same time, our company also can provide a variety of product formulations and raw materials that adapt to the market according to user needs.

Our company can provide design, manufacturing, installation, commissioning and training of liquid sodium silicate and solid sodium silicate production lines according to customer needs.

For the energy equipment, we mainly designs and manufactures a variety of special industrial furnaces, including direct hot air furnace, indirect hot air furnace, biomass fired hot air furnace, oil gas hot air furnace, regenerative exhaust gas furnace and so on. Our hot air furnace has been widely used in chemical, feedstuff, fertilizer, additives, building materials, medicine, food and other industries.

Our products have been used in the production lines of many well-known manufacturers such as Unilever, Indonesia P.T.Wings Surya, Indonesia PT. Pacinesia Chemical Industry, Ittehad Chemicals Ltd(Pakistan), Singapore International Rubber Industry Co., LTD, US P&G, Germany Henkel, NICE Group, Guangzhou Liby Group, Qinghai Salt Lake Industry Group Company Limited, Sino-Arab Chemical Fertilizers Co., Ltd., Guizhou Kailin Group, SDIC Xinjiang Luobupo Hoevellite Co., Ltd., Sinopec Nanjing Engineering &Construction Incorporation, Qinghai CITIC Group, Yuntianhua Group, Do-Fluoride Chemicals Co., Ltd, Yanjing Beer Group and exported to Vietnam, India, Laos, Myanmar, Indonesia, Pakistan, Thailand, Tanzania, Ghana, Jamaica, Zambia, Dominica, Angola and other countries.

Adhering to the business philosophy of "people-oriented, scientific and technological innovation, respect for nature, rational utilization and sustainable development, benefit the society", we always provide customers at home and abroad advanced technology, first-class products and perfect service. We insist on that when we give customer the benefit and assurance, we also contribute to the continuous development of energy in china and improvement of people's life.